



تعظيم

GACA Circular

Subject:

الموضع:

اشترط تقديم طلبات استيراد / تصدير الحيوانات إلى وزارة البيئة والمياه والزراعة السعودية باستخدام الرابط الإلكتروني الجديد.

Reference:

• 9 •

1. Article 23 of the Civil Aviation Law.
 2. Circular No.4/53160 Dated 9/3/2021.

Instructions:

التعليمات:

- Airlines must inform passengers that it is necessary to submit import/export applications for animals, through the new electronic link (<https://naama.sa>), before traveling.
 - Airlines must not ship animal consignments, including those animals accompanied by passengers, without obtaining an import/export permit from the Ministry of Environment, Water, and Agriculture.
 - Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders. Legal procedures will be initiated against violators who will be held responsible.

يجب على شركات الطيران إبلاغ المسافرين بضرورة تقديم طلبات الاستيراد / التصدير للحيوانات قبل السفر عبر الرابط الإلكتروني الجديد (<https://naama.sa>). •

يجب عدم شحن الإرساليات الحيوانية بما فيها ما يردد مع الراكب إلا بعد التأكد من وجود إذن استيراد/ تصدير صادر من قبل وزارة البيئة والمياه والزراعة. •

إن عدم الالتزام بالتعليمات التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميه المسؤلية المترتبة على ذلك. •

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي

Executive Vice President of Economic Policies and international Cooperation

